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Τσίπρας: Η ΝΔ δεν είναι κόμμα δωσίλογων – Πολάκης: Η ιστορία δεν ξεγράφει

Μολατάυτα, ο Παύλος Πολάκης δεν άφη-
σε αναπάντητη τη δήλωση Τσίπρα και -με 
ανάρτησή του στο Facebook- υπερασπί-
στηκε την αρχική τοποθέτησή του.
«Να το επαναλάβω για να τελειώνουμε με 
τις “παρανοήσεις”: Η ιστορία της Ελλάδας 
μετά την απελευθέρωση από τους Τούρ-
κους είναι η ιστορία της πάλης δυο παρα-
τάξεων. Της προοδευτικής δημοκρατικής 
αριστερής που εξέφραζε την κοινωνική 
πλειοψηφία ΚΑΙ της συντηρητικής, δεξιάς 
και ακροδεξιάς που εξέφραζε την εκάστο-
τε μειοψηφία των εκμεταλλευτών και της 
ολιγαρχίας. Η πρώτη είχε Κολοκοτρώ-
νηδες, Μακρυγιάννηδες, αγωνιστές της 
εθνικής ανεξαρτησίας και των εργατικών 
δικαιωμάτων, Βελουχιώτηδες,114, Πο-
λυτεχνείο, Αλλαγή. Η δεύτερη φτιάχτηκε 
από τους κοτζαμπάσηδες τους Τουρκο-

Ο
Αλέξης Τσίπρας απορρίπτει την 
άποψη του Παύλου Πολάκη ότι η 
ΝΔ είναι κόμμα δοσίλογων, χα-
ρακτηρίζοντας την ως υπερβολή.

Σχολιάζοντας όσα είπε ο βουλευτής του 
ΣΥΡΙΖΑ, από τη Βουλή κατά τη συνεδρία-
ση για την προανακριτική του Νίκου Παπ-
πά, ο πρόεδρος του κόμματος είπε πως 
δεν θεωρεί τη Νέα Δημοκρατία παράταξη 
των δωσίλογων, «όπως και ο Κολοκοτρώ-
νης δεν ήταν ΣΥΡΙΖΑ». «Σε μία πολιτική 
αντιπαράθεση ακούγονται και υπερβο-
λές», τόνισε, μιλώντας στον Kontra.
«Οι παρατάξεις έχουν την ιστορία τους. 
Δεν είναι η ΝΔ παράταξη δωσιλόγων, 
όπως και ο ΣΥΡΙΖΑ δεν είναι η παράταξη 
του Κουφοντίνα, όπως μας έχουν κατηγο-
ρήσει», συμπλήρωσε, απαντώντας εμμέ-
σως στον Παύλο Πολάκη.

«Οι παρατά-
ξεις έχουν την 
ιστορία τους. 
Δεν είναι η ΝΔ 
παράταξη δω-
σιλόγων, όπως 
και ο ΣΥΡΙ-
ΖΑ δεν είναι 
η παράταξη 
του Κουφοντί-
να, όπως μας 
έχουν κατηγο-
ρήσει»

κρατίας και σε αυτήν βρήκαν καταφύγιο, 
από μαυραγορίτες και δοσίλογους μέχρι 
υπόκοσμο των Γκοτζαμάνηδων και χου-
ντικούς!! Τέλεια και παύλα! Η ιστορία 
γράφει και δεν ξεγράφει!» έγραψε ο βου-
λευτής του ΣΥΡΙΖΑ, στον προσωπικό λο-
γαριασμό του.

την πλήρη εφαρμογή του. Αλλά προσβλέ-
πουμε να την εφαρμόσουμε μόλις οι συν-
θήκες το επιτρέψουν» συμπλήρωσε ο ίδιος.
Ο κ. Δένδιας συνεχάρη τη Σερβία για την 
πορεία των εμβολιασμών και συμπλήρω-
σε ότι «θα είναι μεγάλη μας χαρά να υπο-
δεχθούμε τους Σέρβους φίλους μας στην 
Ελλάδα το καλοκαίρι επί τη βάσει της συμ-
φωνίας που επιτεύχθηκε τις προηγούμενες 
μέρες, κατά την επίσκεψη εδώ του υπουρ-
γού Τουρισμού κ. Θεοχάρη». Επίσης, ο κ. 
Δένδιας εξέφρασε την αμέριστη στήριξη 
της Ελλάδας στην ευρωπαϊκή προοπτική 
της Σερβίας. 
Επεσήμανε, δε, ότι κατά τη συζήτηση τέ-
θηκε επί τάπητος η σημαντική οικονομική 
παρουσία της Ελλάδας στην Σερβία και 
τόνισε ότι οι ελληνικές επενδύσεις στη 
Σερβία είναι μεταξύ 2,5 και 3 δισεκατομ-
μυρίων ευρώ. «Μετά τη 10χρονη κρίση, 
η Ελλάδα επανέρχεται στην περιοχή μας, 

στα Βαλκάνια. Θέλουμε οι ελληνικές επι-
χειρήσεις να έρθουν και να επενδύσουν 
εδώ στη Σερβία. Μου λένε ότι έχουν δημι-
ουργήσει οι ελληνικές επενδύσεις 25.000 
θέσεις εργασίας. Θα θέλαμε να φτάσουμε 
σε ένα σημείο να έχουμε δημιουργήσει 
100.000 θέσεις εργασίας στη Σερβία» συ-
νέχισε ο υπουργός.
Υπογράμμισε, επιπλέον, ότι η Ελλάδα 
επιθυμεί εμβάθυνση των οικονομικών 
σχέσεων και του εμπορίου, καθώς και τη 
συνεργασία σε τομείς όπως η ενέργεια και 
η άμυνα. «Ειδικά για την ενέργεια συζη-
τήσαμε μαζί πώς θα μπορέσουμε να ενι-
σχύσουμε τη διασύνδεση των χωρών της 
περιοχής. Και όσον αφορά στις μεταφορές, 
σας πρότεινα – και ευχαριστώ που το δε-
χτήκατε – να υπάρξει τριμερής συνάντηση 
μεταξύ ημών και της Βόρειας Μακεδονίας 
για να συζητήσουμε τη διασυνδεσιμότητα 
της περιοχής μας» τόνισε. 

«Έ
χω την πρόθεση να μετα-
βώ στην Άγκυρα τις αμέ-
σως προσεχείς μέρες, την 
επόμενη εβδομάδα, βεβαί-

ως όμως υπό προϋποθέσεις, ότι θα υπάρ-
χει το κατάλληλο κλίμα. Ότι η Τουρκία δεν 
θα προβεί σε τέτοιες προκλητικές ενέργει-
ες που θα εμποδίσουν αυτή μου την επί-
σκεψη» δήλωσε την Δευτέρα ο υπουργός 
Εξωτερικών Νίκος Δένδιας, εκφράζοντας 
την ελπίδα «η τουρκική πλευρά αυτή τη 
φορά θα απέχει από τέτοιες ενέργειες».
Σε δηλώσεις του έπειτα από τη συνάντη-
σή του με τον Σέρβο ομόλογό του, Νίκολα 
Σελάκοβιτς, στο Βελιγράδι, ο κ. Δένδιας 
σημείωσε ότι «παρατηρούμε εμείς από την 
ελληνική πλευρά, τις τουρκικές βλέψεις 
στην ευρύτερη περιοχή μας και την προ-
σπάθεια που κάνει η Τουρκία με τη χρήση 
οικονομικών, θρησκευτικών και πολιτιστι-
κών μέσων, να προσεταιρισθεί χώρες της 
περιοχής και ιδιαίτερα τον μουσουλμανικό 
πληθυσμό. Είναι ένα ζήτημα το οποίο πά-
ντοτε έχει την προσοχή μας».
«Εμείς πιστεύουμε ότι οι πληθυσμοί, οι άν-
θρωποι και οι κοινωνίες είναι πάντα γέφυ-
ρες συνεργασίας. Γέφυρες συνεργασίας για 
την ειρήνη και την ασφάλεια, για την προ-
ώθηση των ανθρωπίνων δικαιωμάτων, για 
την προώθηση των ανθρωπίνων αξιών. 
Και όχι βέβαια για την προώθηση οποιου-
δήποτε είδους εξτρεμισμού, φανατισμού ή 
μισαλλοδοξίας» πρόσθεσε.
Ο υπουργός Εξωτερικών σημείωσε ότι σκο-
πός της παρουσίας του στο Βελιγράδι είναι 
η εμβάθυνση των εξαιρετικών σχέσεων με-
ταξύ των δύο χωρών. Όπως είπε, για την 
Ελλάδα προέχει η εφαρμογή της Κοινής 
Διακήρυξης που υπογράφηκε στο πλαίσιο 
του 3ου Ανωτάτου Συμβουλίου Συνεργασί-
ας, τον Δεκέμβριο του 2019, στην Αθήνα. 
«Δυστυχώς, η πανδημία μας εμπόδισε για 

Ο υπουργός 
Εξωτερικών 
σημείωσε ότι 
σκοπός της 
παρουσίας του 
στο Βελιγράδι 
είναι η εμ-
βάθυνση των 
εξαιρετικών 
σχέσεων με-
ταξύ των δύο 
χωρών.

Ν. Δένδιας: Προϋπόθεση για να μεταβώ 
στην Τουρκία το κατάλληλο κλίμα


